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Dr. Amell, i diu que precisament el Consell en 110 veu- 

re aquella unanimitat que esperava va decidir nomenar 

una Comissió de Consellers entre els que s’hi compta 

el qui parla. Diu que una de les coses que féu, és por

tar l ’assumpte a la consideració de la Secció Comarcal 

de Barcelona, la que ha célébrât, com tots sabeu, una 

serie de reunions per escoltar les suggeréncies de com- 

panys, algunes de les quals han estât de molt profit, 

puix que s’han fet observacions de molt gran valor.

Fa ressaltar, però, la importancia de la Cooperativa 

que es tracta d organitzar, i és precisament per aquest 

motiu que cal 110 obrar amb precipitado en evitado 

d’un possible fracas del Sindicat.

El Dr. Amell llegeix l ’acord de 1 Assemblea de l’any 

1934 i uns altres acords de la Sub-Ponéncia, de la qual 

formava part.

El Dr. Llambés diu que creu que després de les pa- 

raules del Dr. Brossa, no cal mes que felicitar el Con

sell per les explicacions donades, i l’Assemblea així ho 
acorda.

El Dr. Amell demana que es faci constar en acta, la 

que es va aixccar de la reunió de la Sub-Comissió de 
Mutualitats, que diu :

“ Acta de la Reunió de la Sub-Comissió de Mutuali

tats i de la Comissió nomenada pel Consell en sessió del 

dia 20 de desembre del 1934.

“ En data 24 de desembre del 1934, i convocada pel 

Secretan general del Sindicat, Dr. Cabré, es reuneix 

la Sub-Ponéncia de la Comissió de Mutualitats, per tal 

de donar lloc, segons declarado del Dr. Abelló, al com

pliment de la proposició aprovada pel Consell general 

del Sindicat en sessió del dia 20 deis corrents, en la 

qual proposició es diu que es nomeni una comissió que 

estudiará i redactará un projecte de Reglament tenint 

en compte el projecte del Consell i les bases presenta

dos per la sub-comissió de la Ponéncia de Mutualitats.

” E 1 Dr. Amell exposa que l'acord del Consell està 

en oberta contradicció amb l’acord de la Sub-Comissió 

de la Ponéncia de Mutualitats, pres el dia 17 de desem

bre, pel qual es demanava al Consell el nomenament 

d’una Junta directiva provisional amb carácter de Co

missió organizadora, la qual estudiará i modificará els 

dos projectes redactats, o sigui l acceptació del projecte 

del Consell al que s’hi faran les addicions que s’exposen 

en els acords corresponents.

Entenent, per tant, que la proposta del Consell des

virtúa el carácter dexecutiva que té aquesta Sub-Po

néncia i davant rafirmació del Dr. Brossa que aquesta 

Ponéncia nomenada pel Consell del Sindicat, en compli

ment de l’acord de l ’Assemblea, no té força executiva, 

el Dr. Amell entén que ha de retirar-se de la reunió 

per disconformitat absoluta amb el criteri general en 

aquesta, expressat i confirmât pels presents en el 111a- 

teix sentit que ho lia íet el Dr. Brossa. Els restants 

signants manifesten que entenen errónia la interpretado 

que de l’acord de l ’Assemblea fa el Dr. Amell i lògica 

la que li ha donat el Consell en l’acord a qué es refe- 

reix el primer paràgraf. ”

El senyor Président de l ’Assemblea demana si proce- 

deix d’alterar l’ordre del dia per a passar a la renovado 

de consellers.

L ’Assemblea ho acorda per unanimitat i s’aixeca la 

sessió per uns minuts per a posar-se d’acord.

Represa, es procedcix a la lectura deis articles deis 

Estatuís, que tracíen d’aquest extrem ; i es llegeixen els 

carrees que cesseli, que són :

Vocals: Pere Barrufet i Puig, Rafael Battestini i 

Galup, Josep M .a Cuffi i Serrat-Calvo, Angel Soler i 

Daniel i Miquel Sureda i Blanes.

Per ha ver traspassat el Vocal del Consell, Dr. Pero 

Castro i Vicén, procedeix nomenar 1111 company de les 

comarques lleidetanes perqué desempenyi el carree c|i h * 

ocupava el company finat.

El Dr. Garcia Guardiola proposa la següent candida

tura. que és aprovada per aclamació:

1 en conseqiiéncia, resulten elegits els següents corn

ija nys :

Vocal: Enríe Genovè i Codina 

» Francese Sancho i Sagaz

Josep M.a Ferrer i Rovira 

Antoni Oliveras i Pallarás 

» Alfons Ros i Simó

» Francese Cava i Pintó
Vocal-Suplent• Emilj Darder i Canadés

aquest penúl'im. en substitució del traspassat Dr. Pere 

Castro.

Després de l ’anterior renovació de carrees, el Conseil 

del Sindicat lia quedat constituait com segueix :

President: Manuel Corachan i Garcia. Barcelona
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Secretan: Josep Cabré i Claramunt, Barcelona 
Vocal: Joaquim Abelló i Roset, Barcelona 

» August Brossa i Bosqué. Barcelona 
» Francesc Cava i Pintó. Lleida
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